
Rada Miejska w Kluczborku 

Rada Miejska w Kluczborku 

Protokół nr XIV 

Sesja w dniu 27 maja 2025 r. Obrady rozpoczęto 27 maja 2025 r. o godz. 16:00,  

a zakończono o godz. 16:26 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 

1. Krzysztof Adamski 

2. Kryspin Cieplik 

3. Mateusz Dybka 

4. Ewa Felusiak 

5. Henryk Fraszek 

6. Marek Gąszczak 

7. Janusz Kallus 

8. Jan Kałuża 

9. Stanisław Konarski 

10. Andrzej Konwiński 

11. Andrzej Kosmala 

12. Anna Król 

13. Kamilla Kuźmicka 

14. Adam Michalewski 

15. Dariusz Morawiec 

16. Anna Poloczek 

17. Piotr Rewienko 

18. Piotr Sitnik 

19. Adam Sokołowski 

20. Adam Szmigiel  

21. Marek Wojna 

1. Sprawy porządkowo-organizacyjne: 

W sesji udział wzięli Burmistrz Miasta Kluczborka Jarosław Kielar, Z-ca Burmistrza Roman 

Kamiński, II Z-ca Burmistrza Dariusz Mazurczak, Skarbnik Gminy Piotr Lewald, Sekretarz 

Gminy Maciej Tomaszczyk, Radca Prawny Michał Skóra, Naczelnik wydziału Promocji 

Grzegorz Błażewski. 

Przed rozpoczęciem sesji Przewodniczący Rady Miejskiej,  Piotr Sitnik, poprosił Burmistrza 

Miasta Kluczborka o uhonorowanie Ewy Felusiak – Radnej Rady Miejskiej oraz Sołtys wsi 

Krzywizna. 

Burmistrz Miasta Kluczborka, Jarosław Kielar, poinformował z satysfakcją, że kapituła 

ogólnopolskiego plebiscytu wybrała Ewę Felusiak jako jedną z najlepszych sołtysek  

w Polsce. Podkreślił, że to ogromne wyróżnienie, biorąc pod uwagę fakt, iż w kraju jest kilka 

tysięcy sołtysów. Złożył serdeczne gratulacje Pani Ewie. Zgromadzeni nagrodzili wyróżnienie 

oklaskami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej, Piotr Sitnik, w imieniu całej Rady, również złożył gratulacje 

Pani Ewie Felusiak. 

Radna Ewa Felusiak podziękowała serdecznie za wyróżnienie, podkreślając,  

że było ono dla niej dużym zaskoczeniem, jednak przyjęła je z ogromną radością. 



Następnie Przewodniczący złożył gratulacje Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej, 

Adamowi Sokołowskiemu. 

Burmistrz poinformował, że Adam Sokołowski wziął udział w organizowanym od wielu lat  

w Dzierżoniowie Turnieju Mistrzów – konkursie wiedzy sportowej – i po raz kolejny zdobył 

tytuł czempiona. Złożył mu serdeczne gratulacje, co również zostało przyjęte przez 

uczestników oklaskami. 

Wiceprzewodniczący, Adam Sokołowski, podziękował za gratulacje. Wyraził nadzieję,  

że jego kolejne zwycięstwa nie znudzą się zgromadzonym, a nagrody będą coraz 

atrakcyjniejsze – m.in. w postaci wyjazdów na olimpiady, czego sam sobie życzy. Jeszcze raz 

podziękował, podkreślając, że jest mu bardzo miło. 

 

1) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności podejmowanych uchwał, 

Przewodniczący Rady poinformował, że na sali obecnych jest 20 Radnych, zatem obrady 

będą prawomocne. 

 

2) ustalenie porządku obrad, 

Zgodnie z wnioskiem Pana Burmistrza Przewodniczący Rady prosił o wprowadzenie  

do porządku obrad zmiany w numeracji uchwał polegającej na: 

- oznaczeniu uchwały nr 8 w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki wspierającej 

zieloną transformację miast jako uchwały nr 6, 

- oznaczeniu uchwały nr 6 w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej  

jako uchwały nr 7, 

- oznaczeniu uchwały nr 7 w sprawie zmian w budżecie Gminy Kluczbork na 2025 rok  

jako uchwały nr 8. 

Przewodniczący dodał, że korekta numeracji ma na celu zachowanie właściwego porządku 

uchwał zgodnie z ich kolejnością procedowania. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany kolejności realizacji poszczególnych punktów porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Piotr 

Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

NIEOBECNI (1) 

Anna Poloczek 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenie porządku obrad,.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Piotr 

Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

NIEOBECNI (1) 



Anna Poloczek 

 

3) przyjęcie protokołu z sesji nr XIII z dnia 29.04.2025 r., 

Przewodniczący poinformował, że Radni mogli zapoznać się z projektem protokołu,  

był zamieszczony w programie e-sesja oraz do wglądu w Biurze Rady. Rani nie wnieśli uwag  

do protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie protokołu z sesji nr XIII z dnia 29.04.2025 r., 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Piotr 

Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

NIEOBECNI (1) 

Anna Poloczek 

 

4) informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działalności między sesjami. 

W dniu 21 maja 2025 r. posiedzenie odbyła Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki. 

Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał oraz OTW Bąków - podsumowanie 

działalności w roku 2024 i przygotowania do sezonu letniego 2025. W posiedzeniu 

uczestniczyli Pierwszy Zastępca Burmistrza, Drugi Zastępca Burmistrza oraz Skarbnik.  

W dniu 21 maja 2025 r. posiedzenie odbyła Komisja Spraw Obywatelskich i Socjalnych. 

Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał oraz spotkanie z Kierownikiem 

Świetlicy Terapeutyczno - Wychowawczej Parasol. W posiedzeniu uczestniczyli Pierwszy 

Zastępca Burmistrza, Drugi Zastępca Burmistrza oraz Skarbnik.  

W dniu 22 maja 2025 r. posiedzenie odbyła Komisja ds. Wsi, Rolnictwa, Leśnictwa, 

Gospodarki Żywnościowej i Ochrony Środowiska. Tematem posiedzenia była analiza 

projektów uchwał. W posiedzeniu uczestniczyli Pierwszy Zastępca Burmistrza oraz Skarbnik. 

W dniu 26 maja 2025 r. posiedzenie odbyła Komisja Rewizyjna. Tematem posiedzenia  

była analiza sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta oraz kontrola w zakresie 

gospodarki zielenią miejską, w tym gospodarki leśnej. W posiedzeniu uczestniczyli Burmistrz 

Miasta, Drugi Zastępca Burmistrza oraz Dyrektor Miejskiego Zarządu Obiektów 

Komunalnych  

w Kluczborku.  

W dniu 27 maja 2025 r. posiedzenie odbyła Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego  

i Gospodarki Miejskiej. Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał. W posiedzeniu 

uczestniczyli Burmistrz Miasta oraz Skarbnik. 

 

2. Interpelacje i zapytania Radnych. 

Radny Mateusz Dybka złożył interpelację w której prosił o rozważenie możliwości 

przekształcenia Ośrodka Pomocy Społecznej w Kluczborku w Centrum Usług Społecznych. 

Radny powiedział cyt. „Zgodnie z ustawą fakultatywną z dnia 19 lipca 2019 roku  

o realizowaniu Usług Społecznych przez CUS gmina może ubiegać się o środki finansowe  

na stworzenie i funkcjonowanie takich centrów, które integruje różne formy wsparcia: 

społeczne, zdrowotne, edukacyjne i opiekuńcze. I tutaj takie pytanie które chciałbym 

poruszyć, takie pytania. Proszę o przeanalizowanie zasadności i możliwości utworzenia  



CUS w Gminie Kluczbork, o rozważenie aplikowania o dofinansowanie z programów 

krajowych lub europejskich. Przedstawienie na komisji właściwe do spraw społecznych 

podstawowych założeń w CUS w kontekście lokalnym.  

Uzasadnieniem tej interpelacji jest m.in. to, że starzejące nasze społeczeństwo jest coraz 

bardziej starzejące się, wzrost zapotrzebowania na usługi opiekuńcze oraz potrzeba coraz  

to lepszej koordynacji działań pomocowych i społecznych”. 

 

Po sesji, radny Mateusz Dybka został poinformowany, że błędnie zakwalifikował swoją 

wypowiedź jako interpelację, podczas gdy w treści i formie miała ona charakter 

wniosku. Zgodnie z obowiązującymi przepisami, interpelacja powinna zawierać pytanie 

dotyczące istotnych spraw wspólnoty samorządowej i być skierowana do Burmistrza, 

natomiast wypowiedź radnego miała charakter postulatu/zobowiązania do działania,  

co kwalifikuje ją jako wniosek. 

 

Burmistrz Miasta Kluczborka, Jarosław Kielar, odniósł się do poruszonej kwestii, informując, 

że prace w tym zakresie są już prowadzone od dłuższego czasu. Zaznaczył,  

że problematyka przekształcenia OPS w CUS była złożona już od dawna, a początkowo 

niewiele ośrodków w kraju było gotowych do podjęcia takiego wyzwania. Obecnie temat 

zyskuje na zainteresowaniu, a model funkcjonowania CUS zasługuje na dalszą analizę,  

choć jego wdrożenie wiąże się ze znaczną zmianą w sposobie świadczenia pomocy osobom 

potrzebującym. Burmistrz wskazał, że rozwój Centrum przy ul. Ligonia stanowi jeden  

z elementów przygotowywanych z myślą o nowym systemie koordynacji usług społecznych. 

Działania podejmowane przez gminę są więc zbieżne z ideą tworzenia Centrum Usług 

Społecznych. 

 

Przewodniczący poinformował, że od ostatniej sesji wpłynęły dwie interpelacje od Radnego 
Mateusza Dybki oraz Radnego Kryspina Cieplika oraz jedno zapytanie od Radnego Mateusza 
Dybki. Interpelacje i Zapytania, jak i odpowiedzi na nie trafiają do radnego składającego 
interpelację oraz zapytanie a także publikowane są w Biuletynie Informacji Publicznej. 
 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Opinie Komisji. 

Opinia Komisji Kultury Oświaty Sportu i Turystyki  

Na posiedzeniu w dniu 21 maja 2025 r. analizując materiały na sesję Komisja pozytywnie 

zaopiniowała przygotowane projekty uchwał. 

Opinia Komisji Spraw Obywatelskich i Socjalnych  

Na posiedzeniu w dniu 21 maja 2025 r. analizując materiały na sesję Komisja pozytywnie 

zaopiniowała przygotowane projekty uchwał. 

Opinia Komisji ds. Wsi, Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Żywnościowej  

i Ochrony Środowiska  

Na posiedzeniu w dniu 22 maja 2025 r. analizując materiały na sesję Komisja pozytywnie 

zaopiniowała przygotowane projekty uchwał. 

Opinia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Miejskiej 

Na posiedzeniu w dniu 27 maja 2025 r. analizując materiały na sesję Komisja pozytywnie 

zaopiniowała przygotowane projekty uchwał. 

 

1) Projekt uchwały w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy najmu lokalu położonego w Kluczborku przy ul. Ligonia, działka nr 86/18 na czas 

oznaczony 6 lat z przeznaczeniem na prowadzenie apteki. 

 



 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

najmu lokalu położonego w Kluczborku przy ul. Ligonia, działka nr 86/18 na czas oznaczony 

6 lat z przeznaczeniem na prowadzenie apteki. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Piotr 

Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

NIEOBECNI (1) 

Anna Poloczek 

 

2) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LI/742/22 Rady Miejskiej w Kluczborku  

z dnia 25 października 2022 r. w sprawie utworzenia oddziałów żłobkowych w Publicznym 

Przedszkolu nr 7 z Grupą Wczesnoprzedszkolną z Opieką Pielęgniarską w Kluczborku  

oraz nadania im Statutu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LI/742/22 Rady Miejskiej w Kluczborku  

z dnia 25 października 2022 r. w sprawie utworzenia oddziałów żłobkowych w Publicznym 

Przedszkolu nr 7 z Grupą Wczesnoprzedszkolną z Opieką Pielęgniarską w Kluczborku  

oraz nadania im Statutu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Piotr 

Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

NIEOBECNI (1) 

Anna Poloczek 

 

3) Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg publicznych. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg publicznych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Piotr 

Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 



NIEOBECNI (1) 

Anna Poloczek 

 

4) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXX/475/21 Rady Miejskiej w Kluczborku 

z dnia 29 marca 2021 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Kluczbork, udostępnionych dla operatorów  

i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXX/475/21 Rady Miejskiej w Kluczborku  

z dnia 29 marca 2021 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Kluczbork, udostępnionych dla operatorów  

i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Piotr 

Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

NIEOBECNI (1) 

Anna Poloczek 

 

5) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXI/487/21 Rady Miejskiej  

w Kluczborku z dnia 28 kwietnia 2021 r. w sprawie zmiany nazwy Kluczborskiego Domu 

Kultury z siedzibą w Kluczborku na Centrum Kultury w Kluczborku oraz nadania Statutu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXI/487/21 Rady Miejskiej w Kluczborku  

z dnia 28 kwietnia 2021 r. w sprawie zmiany nazwy Kluczborskiego Domu Kultury z siedzibą 

w Kluczborku na Centrum Kultury w Kluczborku oraz nadania Statutu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Piotr 

Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

NIEOBECNI (1) 

Anna Poloczek 

 

6) Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki wspierającej zieloną 

transformację miast. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki wspierającej zieloną 

transformację miast.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Piotr 

Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

NIEOBECNI (1) 

Anna Poloczek 

7) Projekt uchwały w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Piotr 

Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

NIEOBECNI (1) 

Anna Poloczek 

 

8) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kluczbork na 2025 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kluczbork na 2025 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Piotr 

Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

NIEOBECNI (1) 

Anna Poloczek 

 

4. Odpowiedzi na zgłoszone w pkt. 2 interpelacje i zapytania Radnych. 

 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za okres między sesjami 

 

1) opinia komisji rewizyjnej, 

 

Opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kluczborku  

do sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta Kluczborka za okres od 23.04.2025 r.  

do 20.05.2025 r. Na posiedzeniu w dniu 26 maja 2025 r. Komisja dokonała analizy 



sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta Kluczborka za okres między sesjami. 

Wyjaśnień udzielił Burmistrz Miasta w następujących sprawach:  

Zarządzenia A – 16 – w sprawie powołania komisji konkursowej w celu wyłonienia 

kandydata na stanowisko dyrektora Publicznego Przedszkola Nr l w Kluczborku;  

A – 21 – w sprawie uruchomienia rezerwy ogólnej budżetu gminy w 2025 roku;  

A – 22 – w sprawie regulaminu funkcjonowania Monitoringu Wizyjnego Miasta Kluczborka; 

A – 24 – w sprawie uruchomienia rezerwy ogólnej budżetu gminy w 2025 roku;  

A – 26 – w sprawie opracowania planów organizacji i funkcjonowania Zespołów Zastępczych 

Miejsc Szpitalnych na terenie Gminy Kluczbork;  

A – 30 – w sprawie powołania Gminnego Zespołu Ochrony Ludności i Zarządzania 

Kryzysowego Gminy Kluczbork;  

A – 31 – w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora Publicznego 

Przedszkola Nr 1 w Kluczborku;  

Umowy, aneksy, zlecenia, zamówienia  

B – 276 – Umowa SO, Miejski Klub Sportowy, ul. Sportowa 7, 46-200 Kluczbork, Umowa 

ws. nakładów na nieruchomości.  

B – 288 – Umowa nr GM.272.7.2025.KK, PPHU „ROB-BUD” Bożena Gryga, Nowa Wieś 

29, 98-275 Brzeźno, Wykonanie zadania pn. :Poprawa gospodarki wodno-ściekowej  

na obszarach wiejskich w Gminie Kluczbork- budowa sieci wodociągowej w Smardach 

Górnych i Kolonii Piecowej oraz sieci wodociągowej i kanalizacyjnej w Ligocie Górnej”.  

Porozumienie nr 2 – Komenda Powiatowa Policji w Kluczborku, Rekompensata pieniężna 

za czas służby przekraczający ustaloną normę.  

C. Rozstrzygnięcia: w dniu 28 kwietnia 2025 r. Burmistrz podjął 1 rozstrzygnięcie, które 

dotyczyło: sprzedaży części działki o pow. 0,0144 ha, na której znajduje się stacja bazowa 

sieci PLAY.  

Po wyjaśnieniach w/w sprawozdanie przegłosowano jednogłośnie. 

 

2) dyskusja, 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

3) przyjęcie sprawozdania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie sprawozdania.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Anna Król, 

Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, 

Adam Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Kosmala 

NIEOBECNI (1) 

Anna Poloczek 

 

 

 



 

6. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej dla GMINY KLUCZBORK za ROK 2024. 

 

7. Wolne wnioski i informacje.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Sitnik poinformował, że do Urzędu Miejskiego  

w Kluczborku wpłynęło pismo  z Państwowego Gospodarstwa Leśnego Lasy Państwowe 

Nadleśnictwo Kluczbork dotycząca działalności nadleśnictwa w 2024 roku oraz planowanych 

działaniach na 2025 rok-  pismo jest dostępne do wglądu w Biurze Rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Lewinie Brzeskim przekazał Uchwałę Rady Miejskiej  

w Lewinie Brzeskim w sprawie przyjęcia apelu w sprawie modernizacji linii kolejowych 

strategicznych dla rozwoju województwa opolskiego i południowo- zachodniej Polski –  

jest to kolejna Uchwała, która trafiła do Rady w tej sprawie. Uchwała jest do wglądu  

w Biurze Rady. 

Burmistrz Miasta Kluczborka, Jarosław Kielar, poinformował, że istnieje możliwość nagrania 

krótkiego spotu promującego udział w wyborach na Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej. 

Zwrócił się do Radnych z propozycją wzięcia udziału w tym nagraniu, mającym na celu 

zachęcenie mieszkańców Gminy Kluczbork do aktywnego uczestnictwa w wyborach. 

Burmistrz podkreślił, że jego zdaniem Gminę Kluczbork stać na więcej, gdyż obecna 

frekwencja wyborcza jest o ponad 10 punktów procentowych niższa niż średnia krajowa. 

Zaznaczył, że osoby obecne na sali – radni, zastępcy burmistrza oraz inni uczestnicy sesji – 

wielokrotnie angażowały się w różne inicjatywy obywatelskie, dlatego zachęcił, by również  

w tym przypadku dać dobry przykład i wspólnie zmobilizować mieszkańców do udziału  

w zbliżających się wyborach, które odbędą się w najbliższą niedzielę. 

Radny Krzysztof Adamski zaprosił na spotkanie z kandydatem na Prezydenta Polski Rafałem 

Trzaskowskim, które odbędzie się 28 maja na kluczborskim rynku. 

Radny Mateusz Dybka wystąpił z wnioskiem o udzielenie informacji. Przekazał,  

że cyt. „w listopadzie zeszłego roku mieszkańcy Ligoty Dolnej złożyli protest odnośnie 

budowy wytwórni mas bitumicznych i na jakim jesteśmy etapie może i samej odpowiedzi, 

procedowania nad odpowiedzią nad petycją, jak i w ogóle nad wydaniem decyzji, dziękuję, 

środowiskowej”. 

Burmistrz Miasta Kluczborka,  Jarosław Kielar, poinformował, że procedura wydania decyzji 

środowiskowej jest na końcowym etapie. Wyjaśnił, że proces ten ulega wydłużeniu  

ze względu na to, że strony postępowania – w tym mieszkańcy – korzystają z prawa  

do składania uwag i wniosków. Wszystkie zgłoszone kwestie muszą być wyjaśniane zgodnie 

z obowiązującymi przepisami, co wpływa na czas trwania postępowania. Burmistrz 

zaznaczył, że ostatnie wnioski mieszkańców zostały już rozpatrzone. W odniesieniu  

do złożonej petycji, Burmistrz poinformował, że odpowiedź na nią przygotowuje Sekretarz 

Gminy. Podkreślił jednocześnie, że obowiązujące procedury są zachowywane, a wcześniej 

wydane zgody przez właściwe instytucje – takie jak Regionalna Dyrekcja Ochrony 

Środowiska, Wody Polskie, czy Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny – pozostają  

w mocy. Żadne z dotychczas zgłoszonych zapytań nie wpłynęły na ich decyzje. 

Radny Mateusz Dybka zapytał, bo nie wie czy dobrze myśli, rozumie, że odpowiedź  

na protest będzie poprzedzona najpierw decyzją? 

Sekretarz Gminy, Maciej Tomaszczyk, wyjaśnił, że zgodnie z procedurą wynikającą  

z Kodeksu postępowania administracyjnego, oczekiwano na wydanie decyzji. Poinformował, 

że odpowiedź na złożoną petycję zostanie opublikowana jeszcze w bieżącym tygodniu  

w Biuletynie Informacji Publicznej (BIP). Podkreślił, że pismo złożone przez mieszkańców 

zostało formalnie zakwalifikowane jako petycja, a nie protest, i jest rozpatrywane zgodnie  

z obowiązującą procedurą. 



Przewodniczący Piotr Sitnik przypomniał, że 4 czerwca o godzinie 11:00 odbędzie się wyjazd 

do Wytwórni Mas Bitumicznych. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Piotr Rewienko, nawiązując do punktu 6 porządku 

obrad dotyczącego dokumentu pt. „Ocena Zasobów Pomocy Społecznej dla Gminy 

Kluczbork za rok 2024”, zgłosił wątpliwość co do zapisu zawartego w punkcie drugim 

sprawozdania. Wskazał, że pod koniec akapitu znajduje się informacja, iż na terenie Gminy 

funkcjonuje dziewięć świetlic i klubów dla dzieci i młodzieży, w tym dziewięć przy 

szkolnych placówkach, co – jego zdaniem – może być błędnym zapisem i wymaga 

weryfikacji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej, Piotr Sitnik, poinformował, że zgłoszona uwaga zostanie 

sprawdzona, a w przypadku potwierdzenia błędu – wprowadzona zostanie odpowiednia 

korekta. 

 

8. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Obrad Piotr Sitnik zamknął 

obrady XIV sesji Rady Miejskiej w Kluczborku o godzinie 16:26. 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Kluczborku 

 

Piotr Sitnik 

 

 

 

Przygotował(a): Marzena Nagłowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
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